
 

 

 

 

 

Obec Kamenná Poruba 
Obecný úrad Kamenná Poruba č.207, 093 03 Vranov nad Topľou, IČO: 00332461, DIČ: 2020630106 

 

ZÁPISNICA 

z 8. mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Obci Kamenná Poruba konaného dňa 

11.08.2023 

Začiatok zasadnutia: 20:00 hod 

Starosta obce:  Mgr. Miroslav Janoško 

 

Prítomní:        Neprítomný:   

Baranský Dušan,                  Ďuďa Martin 

Bindas Miroslav,                                                                                        

Mgr. Hajník Martin         

Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, 

Lukačin Ján, 

Sabol Peter,  

Hricová Oľga 

 

 

                                       

Hostia:  

  

Návrh programu: 

1. Privítanie a otvorenie zasadnutia,  

2. Prejednanie projektu ,,Výstavba cestnej komunikácie a chodníka pre peších v obci Kamenná 

Poruba“, 

3. Prejednanie a zapojenie sa do projektu o dotáciu na podporu sociálnych a kultúrnych potrieb 

a riešenia mimoriadne  nepriaznivých situácií rómskej komunity na rok 2023, 

4. Diskusia, 

5. Záver. 

 

 

 

 



K bodu 1. Privítanie, otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kamennej Porube otvoril a viedol starosta obce p. 

Mgr. Janoško Miroslav. V úvode privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 

prítomných a skonštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov OZ je prítomných 8, tzn., že 

Obecné zastupiteľstvo je v zmysle § 12 ods. 7 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov uznášania schopné. 

 

 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predniesol návrh programu zasadnutia, určil 

zapisovateľa zápisnice : Mgr. Adrianu Vaľovčinovú a overovateľov zápisnice : Petra 

Hurného a Jána Lukačina.  

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Hurný Peter, Mgr. 

Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Mgr. Hajník 

Martin, Hricová Oľga 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Program zasadnutia, schvaľuje zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice.  

 

K bodu 2. Prejednanie projektu Výstavba cestnej komunikácie a chodníka pre peších v obci 

Kamenná Poruba 

 

Starosta obce informoval poslancov, že predchádzajúce vedenie pripravilo už spomínaný 

projekt na výstavbu chodníkov, ktorý mal byť dotovaný z Ministerstva dopravy SR. K projektu 

bolo vydané Stavebné povolenie. Ukončenie výstavby chodníkov a kolaudácie malo 

byť  12.09.2023. Problém bol s vyjadrením od SPP, ktoré vydalo zamietavé stanovisko a za 

ktorým sa čakalo dlhšiu dobu. Posunul sa tak aj termín začatia výstavby.  

Pripomienka poslancov: „Aj napriek tomu bolo vydané Stavebné povolenie?!“ 

Stavebné práce sa začali realizovať. Problematické je to, že dodávateľ žiada odstúpenie od 

zmluvy z dôvodu zvýšenia cien a krátkosť času. Tým sa nestihne termín ukončenia, čo pre obec 

bude znamenať nedodržanie podmienok voči Ministerstvu dopravy SR. Obec tak príde  

o dotáciu  na daný projekt a tak bude musieť zaplatiť celkové náklady z obecného rozpočtu. 

O tejto problematike sa stále vedie diskusia so zamestnancami na MD SR. 

Poslanci sa dotazovali, či nie je možné  požiadať o predĺženie termínu ukončenia a kolaudácie 

a žiadať o navýšenie cien projektu Ministerstvo dopravy SR?   Starosta odpovedal, že by to 

musel byť vážny presvedčivý dôvod prečo potrebujeme predlžiť termín. Čo sa týka navýšenie 

dotácie možno by to aj bolo možné. Ale nie je to zaručené. 

 

Poslanci nazreli do projektovej dokumentácie.  Poslanec Peter Sabol konštatoval, že má 

fotodokumentáciu k výstavbe chodníkov, ktorú predložil poslancom, kde sú prekryté šachty 

a prípojky. Pri poruchách sa bude musieť  rozobrať chodník.  Stavebná firma nerešpektovala 

stanovisko z VVS a.s. Požiadal o stanovisko, ktoré vydalo VVS a.s. Vranov nad Topľou. 



Pripomenul, že je tam jasne napísané, že VVS a.s. súhlasí, ale musia byť dodržané podmienky 

určené VVS a.s. V tomto prípade nebolo dodržaných 50% podmienokV takom prípade je otázne 

napadnutie daného projektu. Je potrebné, aby v projekt boli vytýčené prípojky a šachty spolu 

s ochrannými pásmami. 

 

Poslankyňa Adriana Vaľovčinová  sa spýtala, či ma obec finančné prostriedky  na úhradu 

výdavkov  z obecného rozpočtu a nesúhlasí, aby obec stále doplácala za nie veľmi správne 

rozhodnutia predchádzajúceho vedenia a ich činnosť. Celý polrok riešime ich nedokončené 

projekty, na ktoré len dopláca obec.  

Poslanci sa zhodli na tom, že nemalo byť vydané stavebné povolenie pokiaľ neboli vydané 

všetky stanoviská o odstránené všetky nedostatky. 

Poslankyňa Adriana Vaľovčinová skonštatovala, že je potrebné sa zamyslieť nad zmenou 

Stavebného úradu, ktorý ako právnickej osobe Obci Kamenná Poruba vydáva stavebné 

povolenia.  

 

Poslanci sa uzniesli, že je potrebné nájsť optimálne riešenie pre Obec. V projekte je množstvo 

nedostatkov, ktoré je potrebné opraviť.  

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Hurný Peter, Mgr. 

Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Mgr. Hajník 

Martin, Hricová Oľga 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí pokračovať v projekte ,,Výstavba cestnej komunikácie a chodníka 

pre peších v obci Kamenná Poruba“ cez projekt Ministerstva dopravy. 

Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí s navýšením rozpočtu projektu u dodávateľa. 

.  
 

K bodu 3 Prejednanie a zapojenie sa do projektu o dotáciu na podporu sociálnych 

a kultúrnych potrieb a riešenia mimoriadne  nepriaznivých situácií rómskej komunity na 

rok 2023 

 

Starosta obce predstavil poslancom obecného zastupiteľstva možnosť zapojiť sa do výzvy na 

predkladanie žiadosti do projektu o dotáciu na podporu sociálnych a kultúrnych potrieb a riešenia 

mimoriadne  nepriaznivých situácií rómskej komunity na rok 2023 vo výške 20000€. Spoluúčasť je 5% 

a max do 1000€. 

 

Hlasovanie: 

Za 8 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Hurný Peter, Mgr. 

Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Mgr. Hajník 

Martin, Hricová Oľga 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomný 1 Ďuďa Martin 

 



Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zapojenie sa do výzvy projektu Dotácie na podporu 

sociálnych a kultúrnych potrieb a riešenia mimoriadne nepriaznivej situácií rómskej komunity 

na rok 2023. Spoluúčasť vo výške 5%. 

 

K bodu 4. Diskusia 

Zástupca starostu Miroslav Bindas delegoval požiadavku od prezidenta FK Kamenná Poruba, 

aby obec zakúpila materiál na rekonštrukciu rozbitých maringotiek,  ktoré sú na ihrisku.  

 

Poslanci sa tohto času vyjadrili, že nie je možné poskytnúť finančné prostriedky z rozpočtu. 

Taká položka nie je rozpočtovaná.  Teraz končí verejné obstarávanie na zakúpenie kontajnera 

– šatne  so sanitou pre futbalistov a všetko musíme zúčtovať do septembra, aby nám bola 

poskytnutá dotácia.  Je  potrebné podľa možností, aby sa s tým výdajová položka zaradila  do 

rozpočtu na rok 2024. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie požiadavku OFK Kamenná Poruba.  

 

K bodu 5. Záver 

 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí 

a zasadnutie obecného zastupiteľstva vyhlásil za ukončené.  

 

Ukončenie zasadnutia: 21:30  hod 

Zapísala: Mgr. Adriana Vaľovčinová 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Peter Hurný                                                ........................................... 

 

Ján Lukačin                                                  ........................................... 

 

 

 

 

 

V Kamennej Porube, dňa 11.08.2023 

 

                               Mgr. Miroslav Janoško 



                            starosta obce 


